

Normas Uso Uniformidade

Debido á recente e comprensible decisión de aprazar o Campionato de España de Orientación a Pe (CEOP-1) 2024, estivemos obrigados a tomar as seguintes decisións:

1. Respecto á **uniformidade**. A nova camisola aínda non é propiedade da persoa seleccionada, se non que é FEGADO a propietaria dela, e as persoas deportistas as responsables do seu bo uso. Isto implica que a camisola debe conservarse en perfecto estado, ata que se resolvan as circunstancias relacionadas co aprazamento da competición primeira para a que foi pensado o seu uso.

- De non celebrarse este CEOP-1 2024 deberase devolver esta nova camisola.
- De celebrarse el CEOP-1 2024 e non poder acudir porque a nova data, localización ou outra circunstancia o impidan, deberase devolver a camisola (se aínda non se ten feito), para poder darlla á nova persoa seleccionada.
- Se pide a todas as persoas seleccionadas que teñan recibido xa a nova camisola, que non a utilicen ata que volvan a ser convocadas pola FEGADO nunha selección galega. E dicir, non poderá usarse no “Campionato de España de Rogaining”, que terá lugar o sábado 6 de abril.

2. Respecto á **axuda á asistencia** ao CEOP-1 de Puebla de Don Rodrigo (Ciudad Real). Para fomentar o sentimento de equipa e mellorar a convivencia no eido da Federación, para este CEOP-1 púxose a disposición das persoas seleccionadas un autobús, que nesta ocasión foi determinado como axuda á asistencia ao Campionato, eliminando calquera outro importe en concepto de dieta ou asistencia a devandito evento. O non uso do bus non se substituirá en caso ningún polo pagamento de desprazamentos privados das persoas deportistas.

Así mesmo, ata o momento non temos coñecemento de si a organización devolverá o importe correspondente ás inscricións nas diferentes probas a cada club ou deportista, ou pola contra quedarán pagas ata o novo emprazamento no calendario, polo que o pagamento por parte de FEGADO do concepto de inscricións a persoas seleccionadas, queda de momento parado, agardando a que a organización do Campionato aprazado e a FEDO tomen as decisións oportunas neste senso. No momento no que se celebren os Campionatos correspondentes, a FEGADO reintegrará á inscrición destes como ven sendo o procedemento habitual, a través dos clubs.



Normas Uso Uniformidad

Debido a la reciente y comprensible decisión de aplazar el Campeonato de España de Orientación a Pie (CEOP-1) 2024, estamos obligados a tomar las siguientes decisiones:

1. Respecto a la **uniformidad**. La nueva camiseta aún no es propiedad de la persona seleccionada, sino que es FEGADO la propietaria, y los deportistas los responsables de su buen uso. Esto implica que la camiseta debe conservarse en perfecto estado, hasta que se resuelvan las circunstancias relacionadas con aplazamiento de la competición primera para la que fue pensado su uso.

- De no celebrarse este CEOP-1 2024 se deberá devolver esta nueva camiseta.
- De celebrarse el CEOP-1 2024 y no poder acudir porque la nueva fecha, localización u otra circunstancia lo impidan, se deberá devolver la camiseta (si aún no se ha hecho), para poder darla a la nueva persona seleccionada.
- Se pide a todas las personas seleccionadas que hayan recibido su nueva camiseta, que no la utilicen hasta que vuelvan a ser convocados por la FEGADO en una selección gallega. Es decir, no se podrá usar para el próximo evento "Campeonato de España de Rogaining" que tendrá lugar el próximo sábado 6 de abril..

2. Respecto a la **ayuda a la asistencia** al CEOP-1 de Puebla de Don Rodrigo (Ciudad Real). Para fomentar el sentimiento de equipo y mejorar la convivencia en el entorno de la Federación, para este CEOP-1 se puso a disposición de las personas seleccionadas un autobús, que en esta ocasión fue determinado como ayuda a la asistencia al Campeonato, eliminando cualquier otro importe en concepto de dieta o asistencia a dicho evento. El no uso del bus no sustituirá en ningún caso el pago de los desplazamientos privados de los deportistas.

Así mismo, hasta el momento no tenemos conocimiento de si la organización devolverá el importe correspondiente a las inscripciones en las diferentes pruebas a cada club o deportista, o por el contrario quedarán pagadas hasta la nueva fecha en calendario, por lo que el pago por parte de FEGADO del concepto de inscripciones a las personas seleccionadas, queda de momento parado, esperando a que la organización del Campeonato aplazado y la FEDO tomen las decisiones oportunas en este sentido. En el momento en el que se celebren los Campeonatos correspondientes, la FEGADO reintegrará la inscripción de los seleccionados como viene siendo el procedimiento habitual, a través de los clubs.